
Reunió DEAV – 6.03.2014 

 
Assistents:  Martí  Obiols,  Jordi  Duatis,  Laura  Lau,  Míriam  Robles,  Miquel  Muñoz,  ,  Oscar 

Galeote, Paola Busso, Sara Ferran, Clara Rosell, Eva Temporal, Xavi Mora, Dani Gómez.(nous 

delegats) 

 

Excusats:  Santi Rubio, Agustín Hermosilla, Alex Cuesta, Miquel Resines, Ana Badia, Oriol Bort, 

Laia Guillén. 

 

Ordre del dia 

 

1. Aprovació de l’acta anterior. 

No s’ha enviat encara. S’enviarà el més aviat possible. 

 

2. Nous delegats fase selectiva 

El Dani, el Xavi, l’Eva i la Laia. 

 

3. Accés parquing 

Pressupost porta d’accés electronic: 

La  Míriam  ja  ha  parlat  amb  l’empresa.  Tindria  un  cost  d’uns  3000  euros.  El 

problema es el manteniment, i s’hauria de fer càrrec la UPC.  

Problema d’ús reduït. 

 

Respostes: La delegació no tenim diners. El sistema al final acabaria desconectant‐

se    i  la  porta  quedaria  igualment  oberta.  Possible  efecte  dissuasori  si  nomes 

instal∙lem les carcasses dels aparells. 

 

Carta a direcció: 

L’Oscar i la Míriam han redactat una carta per a direcció. Es demana la reobertura 

immediata de  la porta.  S’enviarà un  cop  es  tinguin  els  resultats de  la  consulta  i 

aquests avalin la petició. 

 

Consulta: 

S’aprova demanar a direcció fer una consulta per  la setmana següent el Dimecres 

26 i el Dijous 27. S’aprova deixar l’urna tot el dia fins les 20h, mitjançant butlletes 

amb DNI. 

 

4. PISADO 

‐ La Míriam proposa desenvolupar un sistema de queixes anònim. Els alumnes per por i 

desconeixement no es queixen als seus professors. Aquest sistema ajudaria a entendre 

les  eines  que  té  l’estudiant  per  resoldre  els  seus  problemes  amb  professors, 

normatives,  avaluacions,  etc  nomenant  un  representant  per  que  dirigeixi  la  queixa. 

Una de les fortaleses es que la queixa queda registrada. 

 



En cada reunió s’exposarien les queixes i es decidiria qui representa l’estudiant davant 

del professor. Per unanimitat es posarà en marxa. 

 

5. CREARQ 

Crearq celebra  la seva assemblea bianual el pròxim 3,4,5,6 d’abril a Alacant. Desprès 

d’una petita exposició de què es Crearq (per als nous delegats), s’explica que el Duatis 

hi assistirà com a membre de la comissió executiva a carrer de l’associació. Es proposa 

que  si  l’escola pot  assumir el  cost de enviar‐hi  a dos persones es buscarà un  segon 

candidat  que  a  part  del Miquel Muñoz  hi  pugui  anar.  La  Laura  Lau  s’ofereix  a  anar‐hi  i 

expressa  les  seves  ganes,  i  s’acorda  que  quedi  en  reserva  per  si  es  pot  enviar  un  segon 

candidat. 

 

6. Reunió al COAC 

El Duatis va assistir a la reunió d’escoles d’arquitectura que regularment es reuneix al 

COAC on el degà va anunciar que s’està redactant una llei d’arquitectura que vetlli per 

l’arquitectura, reguli els concursos públic y promogui la seva difusió.  

 

També  el  Jordi  Ros,  el  nou  director  de  l’escola  de  Barcelona  proposa  crear  una 

“associació” d’escoles d’arquitectura de Catalunya per generar divulgar  l’arquitectura  

com a be cultural, mediar amb la generalitat... 

 

7. Torn Obert 

Es demana als delegats representants de la propera comissió acadèmica, que si no surt 

el tema de la “pèrdua” del TAP PUd, ho exposin en el torn obert de paraules. 

 

 

 

 

Redacta: Oscar Galeote 


